
 Referat fra FU-møde 7 den 6. december 2022 
 
Mødet blev afholdt på Hotel Falster. 
 
Deltagere: Kenneth, Christina (hjælper for Kenneth), Bent, Danni, Ketty (suppleant for Bjarne), 
Else, Jackie, Kenneth (hjælper for Jackie), Per. 
Afbud:  Birthe  
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden (godkendt). Per valgt som referent. 
2. Godkendelse af referat fra FU-møde 6 den 25/10 2022 (godkendt) 
3. Bordet rundt, hvad er der sket siden sidst  

a. Bent: Henvendelse fra utilfreds borger, som har fået reduceret sine ture med flex 
handicap. Det er sparetider, så man må supplere med andre transportmuligheder f.eks. 
almindelig flex-trafik. 

b. Stor tilfredshed med arrangement omkring uddeling af handicapprisen. Fin statuette 
som fremover vil være modtagerens ejendom. Tidligere vandrepokal opbevares på 
rådhuset. Bør suppleres med liste over modtagere – tidligere og kommende. 

4. Gennemgang af dagsorden for kommende HR-møde.  
a. Fokus på punkt 3. Liste over akutnumre på kommunens hjemmeside er vigtig. 
b. Fokus på punkt 7. Barrierefri turisme i Guldborgsund. Hvad gør vi? 

5. Økonomi i DH-Guldborgsund 
a. Punktet blev udsat grundet Birthes sygdom 

6. Hvordan går det med vores Facebook-side 
a. Danni oplyste, at vores facebook-side er oprettet under navnet ”DH-Guldborgsund”.  Vi 

kan selv lave opslag, men vi skal først godkendes af Danni eller Kenneth for at få 
adgang. 

7. Kommende FU-møder i 2023 herunder årsmøde 2023. 
a. Næste FU-møde er 20. februar 2023 kl 11.00 i Frivillighedscentret.  
b. Årsmødet bliver 21. marts kl 17.00 på Hotel Falster. Spisning fra ca. 18.30. 

8  Evaluering af vores DH-Guldborgsund i 2022. Hvad kan vi gøre bedre? Hvad har vi gjort 
godt? 
a. Vi skal være mere proaktive bl.a. vedrørende havneprojektet i Nykøbing. 
b. Kommunen har indkøbt handicapvenlige bord/bænke sæt. Vi må med i beslutningen 

om, hvor de skal stå. 
9  Planlægning af årsmødet 2023 

a. Kenneth udsender invitationer til medlemsforeninger. Per og Kenneth laver     
dagsorden mm 

b.       Kenneth undersøger, om repræsentant fra socialudvalget kan fortælle om, hvordan                    
det går med udvalgets strategi for området. 
 

10 Eventuelt 
a. Bent omtalte brev fra Trafikstyrelsen, som omhandler ikraftsættelse af lov om 

katalysatorer i biler om 1 år. Mulighed for dispensation i op til 2 år. 



Mødet sluttede med en hyggelig og velsmagende julemiddag i godt selskab. 
 
Referent Per Steen, Vejringe den 7/12 2022 


